

PRAYERS.

The following petition was read and received:—

Of Bell Canada, of the City of Montreal, in the Province of Quebec; praying for the passing of an Act authorizing the Company to increase its capital stock, and for other purposes.

The Clerk of the Senate laid on the Table the First Report of the Examiner of Petitions for Private Bills, as follows:—

WEDNESDAY, December 1, 1976

Pursuant to Rule 87(2), the Examiner of Petitions for Private Bills has the honour to present the following as his first report:

Your Examiner has duly examined the following petition and finds that the requirements of the Rules of the Senate have been complied with in all material respects:—

Of Bell Canada, of the City of Montreal, in the Province of Quebec; praying for the passing of an Act authorizing the Company to increase its capital stock, and for other purposes.

Respectfully submitted.

FLAVIEN BELZILE,
*Examiner of Petitions
for Private Bills.*

The Honourable Senator Deschatelets, P.C., presented to the Senate a Bill S-2, intituled: "An Act respecting Bell Canada".

The Bill was read the first time.

With leave of the Senate,

The Honourable Senator Deschatelets, P.C., moved, seconded by the Honourable Senator Hicks, that the Bill be placed on the Orders of the Day for a second reading at the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Petten, from the Committee of Selection, appointed to nominate Senators to serve on the several select Committees of the Senate for the present Session presented its Second Report, as follows:—

WEDNESDAY, December 1, 1976

The Committee of Selection appointed to nominate Senators to serve on the several Select Committees during the present Session makes its Second Report as follows:

PRIÈRE.

La pétition suivante est lue et reçue:

De Bell Canada, de la ville de Montréal, dans la province de Québec, demandant l'adoption d'une loi autorisant la compagnie à augmenter son capital social, et pour d'autres fins.

Le Greffier du Sénat dépose sur le bureau le premier rapport de l'Examineur des pétitions introductives de bills privés, comme suit:

Le MERCREDI 1^{er} décembre 1976

En conformité de l'article 87(2) du Règlement, l'Examineur des pétitions introductives de bills privés a l'honneur de présenter son premier rapport, comme suit:

Votre examineur a régulièrement étudié la pétition suivante et il constate que les prescriptions du Règlement du Sénat ont été observées à tous importants égards.

De Bell Canada, de la ville de Montréal, dans la province de Québec, demandant l'adoption d'une loi autorisant la compagnie à augmenter son capital social, et pour d'autres fins.

Respectueusement soumis,

*L'Examineur des pétitions
introductives de bills privés,*
FLAVIEN BELZILE.

L'honorable sénateur Deschatelets, C.P., présente au Sénat un Bill S-2, intitulé: «Loi concernant Bell Canada».

Le bill est lu pour la première fois.

Avec la permission du Sénat,

L'honorable sénateur Deschatelets, C.P., propose, appuyé par l'honorable sénateur Hicks, que le bill soit inscrit à l'Ordre du jour pour une deuxième lecture à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Petten, du Comité de sélection chargé de désigner les sénateurs qui feront partie des divers comités particuliers au cours de la présente session, présente son deuxième rapport comme il suit:

Le MERCREDI 1^{er} décembre 1976

Le Comité de Sélection chargé de désigner les sénateurs qui feront partie des divers comités particuliers au cours de la présente session, présente son deuxième rapport comme il suit: